
Protokół Nr III

W dniu 21 grudnia 2006 r. (czwartek) o godzinie 09:00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Puck odbyła się III zwyczajna sesja Rady Powiatu Puckiego.
Przewodniczący Rady Mirosław Busz rozpoczął obrady wypowiadając formułę: „Otwieram 
obrady III sesji  Rady Powiatu Puckiego III kadencji ”.  
Po czym powitał radnych oraz zebranych gości. Następnie stwierdził prawomocność obrad  
i oświadczył, że obecnych jest 19 radnych.
Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Powiatu.
4. Ślubowanie radnego Henryka Doering.
5. Wręczenie Pani Marii Fleming honorowej odznaki „Zasłużony dla drogownictwa”.
6. Wręczenie nagród laureatom konkursu „Piękna wieś”.
7. Gratulacje  dla  dyrektora  Domu Pomocy  Społecznej  w Pucku  Pani  Elżbiety  Necel  za 

przeprowadzenie pełnej standaryzacji obiektu.
8. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
9. Interpelacje i zapytania.
10. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Puckiego III kadencji,
b) wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Puckiego III kadencji.
c) budżetu Powiatu Puckiego na rok 2007,

- przedstawienie  projektu  uchwały  budżetowej  wraz  z  uzasadnieniem  Zarządu 
Powiatu,

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
- odczytanie opinii komisji stałych Rady Powiatu,
- przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii i wniosków komisji,
- dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie,
- głosowanie całej uchwały budżetowej.

d) zmiany budżetu powiatu puckiego na rok 2006,
e) zasad  ustalania  należności  z  tytułu  zwrotu  kosztów podróży  służbowych  radnych 

Powiatu Puckiego,
f) ustalenia diet dla radnych Powiatu Puckiego III kadencji,
g) ustalenia  wynagrodzenia  Starosty  Puckiego  oraz  upoważnienia  Przewodniczącego 

Rady Powiatu Puckiego do dokonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec 
Starosty,

h) zmian w Uchwale Nr XXXVI/253/2006 Rady Powiatu Puckiego z dnia 7 kwietnia 
2006  r.  w  sprawie  ustalenia  zadań,  na  które  przeznacza  się  środki  przypadające 
Powiatowi  Puckiemu  z  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2006 oraz wysokości tych środków, zmienionej Uchwałą 
Nr  XXXVIII/267/2006  Rady  Powiatu  Puckiego  z  dnia  30  sierpnia  2006  r.  oraz 
Uchwałą NR II/14/2006 Rady Powiatu Puckiego z dnia 28 listopada 2006 r.

i) wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Powiat  Pucki  nieruchomości  oznaczonej  jako 
działka nr 199/9 położonej w obrębie Łebcz, k.m. 3, gmina Puck, wchodzącej w skład 



pasa  drogowego  drogi  powiatowej  NR  1506G  relacji  Jastrzębia  Góra  –Strzelno-
Gnieżdżewo,

j) wystąpienia  przez  Powiat  Pucki  ze  Stowarzyszenia  pod  nazwą  „Pomorskie  w 
Brukseli”,

k) uchwalenia  regulaminu  Społecznej  Straży  Rybackiej  Polskiego  Związku 
Wędkarskiego.

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
12. Komunikaty.
13. Zakończenie obrad.

Przewodniczący  Rady  zaproponował  wprowadzenie  poprawki  do  programu  sesji,  a 
mianowicie  wprowadzenie  w  punkcie  7  przekazanie  gratulacji  dla  SP  ZOZ  Szpitala  im. 
F.Żaczka  w Pucku za  zajęcie  I  miejsca  w ogólnopolskiej  akcji  „Rodzić  po  ludzku” oraz 
wprowadzenie  punktu  10.„l” dotyczącego zatwierdzenia  przez  Radę  Powiatu  planu  pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2007 r. Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 
powyższych  zmian  do  porządku  obrad.  Rada  jednogłośnie  opowiedziała  się  za 
wprowadzeniem zmian.

Ad 3)
Przewodniczący Rady oświadczył,  że do czasu rozpoczęcia sesji  nie zgłoszono uwag do 
protokołu,  następnie zgodnie ze statutem poddał pod głosowanie protokół z II  sesji  Rady 
Powiatu Puckiego. Rada przyjęła protokół jednogłośnie.

Ad 4)
Przewodniczący Rady odczytał treść ślubowania (załącznik nr 2).
Radny Henryk Doering ślubował słowami: „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.

Ad 5)
Starosta wraz z Przewodniczącym Rady  wręczyli Pani Marii Fleming honorową odznakę 
„Zasłużony dla drogownictwa” oraz złożyli gratulacje i życzenia.
Pani Maria Fleming podziękowała za nagrodę.

Ad 6)
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Starostwa Powiatowego w Pucku Jana Wittbrodt.
Naczelnik oświadczył, że zakończyła się 13 edycja konkursu „Piękna wieś”. Laureatami tej 
edycji zostali: w kategorii zagroda rolnicza – Stefania i Alfred Miklaszewicz z Kosakowa, w 
kategorii zagroda nierolnicza- Danuta i Włodzimierz Adamczyk z Rewy, w kategorii wieś- 
Swarzewo z Gminy Puck.
Następnie Starosta wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli obecnej sołtys Swarzewa Pani 
Annie Pomieczyńskiej nagrodę. Starosta zapewnił, że nieobecnym na sesji nagrody zostaną 
dostarczone.

Ad 7)
Starosta  wraz z  Przewodniczącym Rady wręczyli  gratulacje  za  przeprowadzenie pełnej 
standaryzacji obiektu Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Pucku Pani Elżbiecie Necel.
Następnie gratulacje dla SP ZOZ Szpitala im. F. Żaczka w Pucku za zajęcie I miejsca w 
ogólnopolskiej akcji „Rodzić po ludzku” przekazano na ręce pani Z-cy Dyrektora Małgorzaty 
Maj, ordynatora oddziału noworodkowego Pani Anny Mielewczyk oraz ordynatora oddziału 
położniczo-ginekologicznego Pana Andrzeja Przyboś.



Ad 8)
Przewodniczący Rady  przeszedł do kolejnego punktu i poprosił Starostę o przedstawienie 
sprawozdania  z  prac  Zarządu Powiatu  w okresie  międzysesyjnym.  Sprawozdanie  stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
Starosta poinformował :
- w punkcie 1a,   również Dom Pomocy Społecznej w Lubkowie wystąpił o taką decyzję. 

Będzie ona poprzedzona kontrolami z Urzędu Wojewódzkiego. Starosta ma nadzieję, że 
także ten dom otrzyma owe dopuszczenie do prowadzenia dalszej działalności,

- w punkcie 4a,    jest to duże wyróżnienie. Dodał, że herb ma również Powiatowa Policja na 
swoim Sztandarze.

Ad 9)
Przewodniczący Rady przekazał głos radnemu Dariuszowi Skóra.
Radny odczytał, a następnie przekazał na ręce Starosty pismo radnego z Mrzezina. Pismo to 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad 10a)
Przewodniczący Rady w kwestii  projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Puckiego  III  kadencji  poprosił  o  poprawienie  w 
uzasadnieniu projektu uchwały w ostatnim akapicie, na końcu zdania „w liczbie maksymalnie 
6  osób”.  Następnie  złożył  wniosek,  by  Komisja  Rewizyjna  liczyła  5  osób  łącznie  z 
Przewodniczącym.  Wniosek  ten  w  wyniku  głosowania  został  przyjęty  jednogłośnie.  W 
dalszej kolejności Przewodniczący  poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
Zgłoszona została, wraz z krótkim uzasadnieniem, kandydatura radnego Henryka Doering.
Przewodniczący  Rady w  związku  z  brakiem innych  kandydatur  poddał  pod  głosowanie 
zamknięcie listy kandydatur. Lista została zamknięta większością głosów: „za” opowiedziało 
się”  18  radnych,  1  radny  „wstrzymał  się”  od  głosu.  Następnie  Przewodniczący  zapytał 
radnego, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 
Radny Henryk Doering wyraził zgodę.
Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  radnego  Henryka  Doering. 
Większością głosów Radny został Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej: „za” opowiedziało 
się 12 radnych, 7 radnych „wstrzymało się” od głosu. Tym samym została przyjęta uchwała w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Puckiego III kadencji. 
Uchwała otrzymała Nr III/22/2006 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 10b)
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Puckiego III kadencji.
Radna Ewa Kowncka zgłosiła kandydaturę radnego Michała Kohnke.
Przewodniczący Rady zapytał czy radny wyraża zgodę
Radny Michał Kohnke wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny  Zygmunt Dudek zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Skóra.
Przewodniczący Rady zapytał czy radny wyraża zgodę
Radny Dariusz Skóra wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Roman Czerwiński  zgłosił kandydatury radnych Teofila Ciskowskiego i Zygmunta 
Wiśniewskiego.
Przewodniczący Rady zapytał czy radni wyrażają zgodę
Radny Teofil Ciskowski wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Zygmunt Wiśniewski wyraził zgodę na kandydowanie.



Przewodniczący Rady  w związku z brakiem dalszych kandydatur poddał pod głosowanie 
wniosek  dotyczący  zamknięcia  listy  kandydatur.  Lista  została  zamknięta  jednogłośnie. 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kolejno poszczególne kandydatury:
Radnego Michała Kohnke - kandydatura została przyjęta jednogłośnie,
Radnego Dariusza Skóra – kandydatura została przyjęta jednogłośnie,
Radnego Teofila Ciskowskiego – kandydatura została przyjęta jednogłośnie,
Radnego Zygmunta Wiśniewskiego – kandydatura została przyjęta jednogłośnie.
Następnie  poddał  pod  głosowanie  całość  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Puckiego III kadencji.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała  otrzymała  Nr  III/23/2006  Rady  Powiatu  Puckiego  i  stanowi  załącznik  nr  6  do 
protokołu. 
Przewodniczący  Rady oświadczył,  że  w  trakcie  sesji  ogłosi  przerwę  w  trakcie  której 
przedstawi Komisji swoją propozycję na opracowanie planu pracy. Wówczas Komisja będzie 
mogła się również ukonstytuować.

Ad 10c)
Przewodniczący Rady poprosił  Skarbnik Powiatu Ewę Markut o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie budżetu Powiatu Puckiego na rok 2007.
Skarbnik poinformowała, że budżet Powiatu Puckiego na rok 2007 zamyka się po stronie 
dochodów kwotą 39 165 334 zł. a po stronie wydatków kwotą 39 052 334 zł. Różnica między 
wydatkami, a dochodami wynosi 140 000 zł. Kwota ta zostanie przeznaczona na pokrycie 
zaciągniętych wcześniej kredytów. Ponadto wprowadzone zostały do budżetu przychody w 
kwocie 3 200 000 zł. oraz rozchody w kwocie 3 340 000 zł. Wprowadzone zostały także 
rezerwy: ogólna na kwotę 330 000 zł. oraz celową w kwocie 431 114 zł. 
Następnie  Przewodniczący  Rady odczytał  uchwałę  Nr  126/I/2006  składu  orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 7 grudnia 2006 r. w sprawie opinii o 
projekcie  budżetu  Powiatu  Puckiego  na  2007  r.  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 
komunalnego i objaśnieniami (załącznik nr 7)
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu Puckiego 
o przedstawienie opinii dotyczących projektu uchwały w sprawie  budżetu Powiatu Puckiego 
na 2007 rok.
Przewodniczący  Komisji ds.  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej  i  Bezpieczeństwa  Obywateli 
Rady Powiatu Puckiego Henryk Kunc oznajmił, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
budżetu  Powiatu  Puckiego  w  rozdziałach  dotyczących  zdrowia,  pomocy  społecznej  i 
bezpieczeństwa.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Obywateli Rady Powiatu Puckiego 
Piotr Formella poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu 
Puckiego w rozdziałach dotyczących edukacji, kultury i sportu.
Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 
odczytała  opinię  Komisji  (załącznik  nr  8)  i  oświadczyła,  że  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu na 2007 r.
Przewodniczący Rady w dalszej kolejności poprosił o przedstawienie stanowiska Zarządu 
wraz z autopoprawkami.
Starosta przedstawił  stanowisko  Zarządu  oraz  zapoznał  zebranych  z  autopoprawkami 
Zarządu (załącznik nr 9).
Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie wniosków Komisji, a tym samym 
przyjęcie autopoprawek blokiem. Następnie poddał pod głosowanie tą propozycję. Rada 
jednogłośnie przyjęła taki tryb głosowania. Następnie Przewodniczący poddał pod 
głosowanie wnioski Komisji: 



1) wykonanie audytu w SP ZOZ Szpitalu im. F. Żaczka w Pucku, źródłem finansowania jest 
rozdział 75020 Starostwa Powiatowe. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

2) w  ramach  Powiatowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej 
przeniesienie 30 000 zł z wydatków bieżących – dotacje dla Gmin z związku z realizacją 
programu  usuwania  azbestu  do  wydatków  majątkowych  jako  dofinansowanie 
odwodnienia  drogi  dla  Urzędu  Miasta  Władysławowa.  Wniosek  został  przyjęty 
jednogłośnie.

3) przeznaczenie 20 000 zł na projekt skrzyżowania w Mrzezinie, źródłem finansowania jest 
Rozdział  75095  –  Pozostała  działalność  (Stowarzyszenie  „Pomorskie  w  Brukseli”). 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

4) przeznaczenie 30 000 zł na remont drogi przez łąki, źródłem finansowania jest Rozdział 
75020 – Starostwa Powiatowe (zakup samochodu osobowego). Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie.

5) wykreślenie w § 8 w punkcie 1 słów: „oraz emisji papierów wartościowych” Wniosek 
został przyjęty jednogłośnie.

6) wykreślenie w § 8 punktu 6 o treści „udzielania w roku budżetowym poręczeń i gwarancji 
do łącznej kwoty 500 000,- zł” Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

7) wykreślenie § 9 w całości Wniosek został przyjęty jednogłośnie.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawki Zarządu do projektu budżetu 
Powiatu Puckiego na 2007 r. Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawki.
Starosta zachęcił do dyskusji nad budżetem, ponieważ swego czasu RIO zakwestionowało 
procedurę uchwalania budżetu, ponieważ nie odbyła się dyskusja nad budżetem
Wiceprzewodniczący  Rady  Roman  Czerwiński w  imieniu  Klubu  Radnych  Platformy 
Obywatelskiej wyraził ubolewanie, że wniosek dotyczący obniżenia pozycji wynagrodzeń w 
Starostwie Powiatowym nie przeszedł na posiedzeniach Komisji, a w związku z tym nie mógł 
być głosowany na sesji. Członkowie Klubu wyrażają nadzieję, że przy przyszłych pracach 
nad tym budżetem nastąpi korekta, ponieważ wskaźnik podniesienia o około 15% wydaje się 
być,  po  porównaniu  z  innymi  działami  zbyt  wysoki.   Skutkuje  to  tym,  że  niektórzy 
członkowie Klubu nie są skłonni poprzeć tego budżetu. Radni wyrażają również swoje obawy 
co do zadłużenia Powiatu i wnioskują o stworzenie funduszu. To jednak także nie znalazło 
jeszcze odzwierciedlenia  w budżecie.  Miałby to być fundusz projektowy,  przygotowujący 
Powiat  do  pozyskiwania  środków unijnych  w  przyszłości.  Na  posiedzeniach  Komisji  nie 
udało się tego stworzyć ponieważ członkowie Klubu przegrali w głosowaniach. Radny ma 
nadzieję,  że  powróci  się  do  tego  tematu  i  zostanie  stworzona  pozycja  pozwalająca  na 
przyszłość pozyskać pieniądze.
Radna Ewa Kownacka przedstawiła oświadczenie Klubu Radnych ,,Ziemia Pucka”: „Budżet 
Powiatu  Puckiego  na  rok  2007  jest  budżetem dostosowanych  do  aktualnych  możliwości 
finansowych  Powiatu.  Dotychczasowe  inwestycje  drogowe  i  oświatowe  powodują 
konieczność spłaty w przyszłym roku części zobowiązań przypadających na Powiat. Jednak 
mimo znacznych obciążeń z tego tytułu przyszłoroczny budżet przewiduje kontynuację zadań 
realizowanych w tradycyjnie najważniejszych dla nas obszarach. Trwać będzie przebudowa 
drogi  wojewódzkiej  216  i  dróg  powiatowych  1506  G  i  1507  G.  Zostanie  wykonana 
dokumentacja  przebudowy skrzyżowania  w Mrzezinie  oraz  budowa zatoki  autobusowej  i 
bezpieczne dojście do szkoły w tej  wsi.  Nastąpi też wspólna z miastem Władysławowem 
realizacja  ulicy Władysławowskiej  w Chłapowie.  W ramach podniesienia  jakości  ochrony 
zdrowia mieszkańców Powiatu, przewiduje się dalszą pomoc finansową dla Szpitala w Pucku, 
a  w ramach zwiększenia  bezpieczeństwa mieszkańców Powiatu  wspólny  zakup ciężkiego 
samochodu gaśniczego dla Straży Pożarnej.  Kontynuowane będą programy finansowane z 
Unii  Europejskiej  takie  jak  „Szkolenia  językowe”  i  program  „Pierwszy  krok”,  a  także 
rozpoczęty  zostanie  nowy projekt  e-Norda,  wspólny  dla  wszystkich samorządów Powiatu 



Puckiego, który pozwoli na lepszą informatyzację urzędu. W dziedzinie oświaty realizowany 
będzie program „Leonardo da Vinci” w zakresie kształcenia zawodowego, a także program 
stypendialny  dla  uczniów  i  studentów.  Zdecydowaliśmy  się  również  dokonać  swoistej 
inwestycji  w  ludzi  –  pracowników  Starostwa  Powiatowego,  których  dotychczasowe 
uposażenie było nieadekwatne do ich wykształcenia i umiejętności, co skutkowało odpływem 
kadry.  Przy wszystkich powyższych uwarunkowaniach budżet  na rok 2007 jest  budżetem 
zrównoważonym, dlatego Klub radnych Ziemia Pucka głosować będzie za jego przyjęciem”.
Wiceprzewodniczący  Rady  Zygmunt  Dudek w  imieniu  Klubu  Radnych  Polskiego 
Stronnictwa  Ludowego  stwierdził,  że  budżet  zaproponowany  na  rok  2007  zapewni 
prowadzenie  działalności  statutowej  Powiatu.  Budżet  ten  będzie  również  budżetem 
rozwojowym,  ponieważ  będą  wykonywane  inwestycje  drogowe,  które  dla  turystycznego 
powiatu jakim jest Powiat Pucki, są bardzo ważne. W związku z tym, że będą prowadzone 
inwestycje  Zarząd  Powiatu  będzie  musiał  zmierzyć  się  z  koniecznością  pozyskiwania 
środków zewnętrznych, tak jak to czynił dotychczas. Korzystnym jest to, że poziom długu 
ulegnie  zatrzymaniu,  a  w  następnych  latach  będzie  spłacany,  a  tym  samym  obniżany. 
Członkowie  Klubu  mają  również  nadzieję,  że  Zarząd  Powiatu  upora  się  z  problemem 
zadłużenia  Szpitala  i  wspólnie  z  Radą znajdzie  takie  rozwiązanie,  które  będzie  korzystne 
zarówno dla finansów Powiatu jak i dla mieszkańców. Biorąc powyższe pod uwagę Klub 
Radnych  Polskiego  Stronnictwa  Ludowego  będzie  głosował  za  przyjęciem  uchwały 
budżetowej na 2007 r.
Następnie  Przewodniczący  Rady,  w  związku  z  brakiem  dalszych  uwag,  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Puckiego na rok 2007.
Uchwała została przyjęta większością głosów – „za” opowiedziało się 16 radnych, „przeciw” 
głosowało 2 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu.
Uchwała otrzymała numer III/24/2006 Rady Powiatu Puckiego i stanowi załącznik nr 10.

Ad 10d)
Przewodniczący Rady poprosił  Przewodniczącą Komisji  ds.  Budżetu i  Gospodarki  Rady 
Powiatu Puckiego Ewę Kownacką o przedstawienie opinii  dotyczącej projektu uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Puckiego na rok 2006.
Przewodnicząca  Komisji oświadczyła,  że  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Powiatu Puckiego na rok 2006. 
Uchwała została przyjęta większością głosów: „za” opowiedziało się 18 radnych, 1 radny 
„wstrzymał się” od głosu.
Uchwała otrzymała numer III/25/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Ad 10e)
Przewodniczący  Rady poprosił  Komisję  o  przedstawienie  opinii  dotyczącej  projektu 
uchwały w sprawie zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych 
radnych Powiatu Puckiego.
Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 
oświadczyła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 
Powiatu Puckiego. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer III/26/2006 Rady Powiatu Puckiego.



Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad 10f)
Przewodniczący Rady poprosił  Przewodniczącą Komisji  ds.  Budżetu i  Gospodarki  Rady 
Powiatu Puckiego Ewę Kownacką o przedstawienie opinii  dotyczącej projektu uchwały w 
sprawie ustalenia diet dla radnych Powiatu Puckiego III kadencji.
Przewodnicząca  Komisji  oświadczyła,  że  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.
Przewodniczący Rady w dalszej kolejności poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie 
ustalenia  diet  dla  radnych  Powiatu  Puckiego  III  kadencji.  Uchwała  została  przyjęta 
większością  głosów – „za”  opowiedziało się  17 radnych,  2  radnych „wstrzymało się” od 
głosu.
Uchwała otrzymała numer III/27/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad 10g)
Przewodniczący Rady poprosił  Przewodniczącą Komisji  ds.  Budżetu i  Gospodarki  Rady 
Powiatu Puckiego Ewę Kownacką o przedstawienie opinii  dotyczącej projektu uchwały w 
sprawie ustalenia  wynagrodzenia  Starosty  Puckiego oraz  upoważnienia  Przewodniczącego 
Rady Powiatu Puckiego do dokonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Starosty.
Przewodnicząca  Komisji oświadczyła,  że  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.
Starosta oświadczył, jako radny nie będzie brał udziału w tym głosowaniu ponieważ dotyczy 
to jego interesu prawnego.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  sprawie  ustalenia 
wynagrodzenia  Starosty  Puckiego  oraz  upoważnienia  Przewodniczącego  Rady  Powiatu 
Puckiego do dokonywania czynności z zakresu prawa pracy wobec Starosty. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer III/28/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad 10h)
Przewodniczący  Rady poprosił  Komisje  o  przedstawienie  opinii  dotyczącej  projektu 
uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXVI/253/2006 Rady Powiatu Puckiego z dnia 7 
kwietnia  2006 r.  w sprawie ustalenia  zadań,  na  które przeznacza się  środki  przypadające 
Powiatowi  Puckiemu z  Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych w 
roku 2006 oraz wysokości tych środków, zmienionej Uchwałą Nr XXXVIII/267/2006 Rady 
Powiatu Puckiego z dnia 30 sierpnia 2006 r.  oraz Uchwałą NR II/14/2006 Rady Powiatu 
Puckiego z dnia 28 listopada 2006 r.
Przewodniczący  Komisji ds.  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej  i  Bezpieczeństwa  Obywateli 
Rady  Powiatu  Puckiego  Henryk  Kunc  oznajmił,  że  Komisja  również  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 
oświadczyła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXVI/253/2006 Rady Powiatu Puckiego z dnia 7 kwietnia 
2006 r. w sprawie ustalenia zadań, na które przeznacza się środki przypadające Powiatowi 
Puckiemu z Państwowego Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych w roku 2006 
oraz wysokości  tych środków, zmienionej  Uchwałą Nr XXXVIII/267/2006 Rady Powiatu 



Puckiego z dnia 30 sierpnia 2006 r. oraz Uchwałą NR II/14/2006 Rady Powiatu Puckiego z 
dnia 28 listopada 2006 r.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer III/29/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 10i)
Przewodniczący  Rady poprosił  o  przedstawienie  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Powiat  Pucki  nieruchomości  oznaczonej  jako 
działka nr 199/9 położonej w obrębie Łebcz, k.m. 3, gmina Puck, wchodzącej w skład pasa 
drogowego drogi powiatowej NR 1506G relacji Jastrzębia Góra –Strzelno-Gnieżdżewo.
Przewodniczący  Komisji ds.  Zdrowia  Pomocy  Społecznej  i  Bezpieczeństwa  Obywateli 
oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zaproponował 20-to minutową przerwę, w trakcie której Komisja ds. 
Budżetu i Gospodarki zaopiniuje ten projekt uchwały, zaś Komisja Rewizyjna ukonstytuuje 
się i zapozna się z propozycją projektu pracy Komisji na 2007 r.

Po przerwie:
Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego Ewa Kownacka 
oświadczyła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady w dalszej kolejności poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Pucki nieruchomości oznaczonej jako działka nr 
199/9 położonej w obrębie Łebcz, k.m. 3, gmina Puck, wchodzącej w skład pasa drogowego 
drogi powiatowej NR 1506G relacji Jastrzębia Góra –Strzelno-Gnieżdżewo.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer III/30/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Przewodniczący  Rady poinformował  radnych,  że  uczniowie  z  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnych  w  Kłaninie  przygotowali  przedstawienie  świąteczne,  do  obejrzenia, 
którego po zakończeniu sesji Przewodniczący zaprasza.

Ad 10j)
Przewodniczący  Rady poprosił  o  przedstawienie  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  
w sprawie  wystąpienia  przez  Powiat  Pucki  ze  Stowarzyszenia  pod nazwą  „Pomorskie  w 
Brukseli”.
Przewodnicząca  Komisji ds.  Budżetu  i  Gospodarki  przekazała,  że  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący  Rady w  związku  z  brakiem  uwag  poddał  go  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w  sprawie  wystąpienia  przez  Powiat  Pucki  ze  Stowarzyszenia  pod  nazwą 
„Pomorskie w Brukseli”.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer III/31/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad 10k)
Przewodniczący  Rady poprosił  o  przedstawienie  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  
w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  Społecznej  Straży  Rybackiej  Polskiego  Związku 
Wędkarskiego.



Przewodnicząca  Komisji ds.  Budżetu  i  Gospodarki  przekazała,  że  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący  Rady w  związku  z  brakiem  uwag  poddał  go  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Polskiego Związku 
Wędkarskiego.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer III/32/2006 Rady Powiatu Puckiego.
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.
Radny  Piotr  Formella  poprosił  o  głos  celem  poinformowania  radnych,  że  naturalną 
konsekwencją przyjęcia  tej  uchwały będzie  w najbliższym czasie  powołanie Komendanta. 
Procedura jest taka, że Powiatowe Koło występuje do Zarządu Okręgu, który to występuje do 
Starosty Puckiego o powołanie komendanta, co odbędzie się w styczniu 2007 r. 

Ad 10l) 
Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  przedstawienie 
osoby Wiceprzewodniczącego oraz planu pracy Komisji.
Przewodniczący  Komisji Henryk  Doering  oświadczył,  że  Wiceprzewodniczącym  został 
radny Teofil Ciskowski. Następnie przedstawił projekt planu pracy Komisji:
1. Zaopiniowanie  wykonania  budżetu  Powiatu  Puckiego  za  2006  rok  i  wystąpienie  

z  wnioskiem do Rady Powiatu  w sprawie  udzielenia  lub  nie  udzielenia  absolutorium 
Zarządowi Powiatu.

2. Kontrola w Placówce Interwencyjnej w Kłaninie.
3. Kontrola Powiatowego Ośrodka Sportu Młodzieżowego w Pucku.
4. Kontrola Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Rzucewie.
5. Kontrola  Zarządu  Drogowego  dla  Powiatu  Puckiego  i  Wejherowskiego  z  siedzibą  w 

Pucku. 
6. Kontrola Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pucku.
7. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 r.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  powyższy  plan  pracy.  Rada  jednogłośnie 
przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 r.

Ad 12)
Radny Piotr Formella poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i 
Sportu odbędzie się 28 grudnia 2006 r. o godzinie 14:00.
Przewodniczący Rady poinformował, że zostały zakupione dla radnych kalendarze, które 
jednak nie  dotarły  na dzisiejszą  sesję.  Będą one  do odebrania  w Biurze Rady.  Następnie 
oświadczył,  że  o  kolejnej  sesji  poinformuje  radnych w odpowiednim statutowo terminie. 
Dodał,  że  kto  miałby  ochotę  wspólnie  podzielić  się  opłatkiem  może  to  uczynić  po 
przedstawieniu świątecznym. Na zakończenie Przewodniczący złożył wszystkim obecnym na 
sali świąteczno - noworoczne życzenia.

Na tym Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając słowa: „Zamykam posiedzenie 
III zwyczajnej sesji rady Powiatu Puckiego III kadencji”.

Protokół liczy 9 stron. 

Protokołowała 
Sylwia Plomin
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